Титульний аркуш

26.12.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	

26-12/2025	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Голова комiсiї з припинення				Форостяна Ольга Миколаївна	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС" (03766458)
за 2021 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 22.11.2022, Рiчна iнформацiя буде затверджена 22.11.2022 року на рiчних загальних зборах акцiонерiв Товариства
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://ats.pat.ua/emitents	26.12.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Iнформацiя про одержанi лiцензiї (дозволи) на окремi види дiяльностi.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Вiдомостi про участь емiтента в iнших юридичних особах

Iнформацiя  не надається тому, що товариство протягом звiтного перiоду не приймало участi в iнших юридичних особах.

Iнформацiя щодо посади корпоративного  секретаря.

Емiтент не має власного кодексу корпоративного управлiння.

Iнформацiя про рейтингове агентство.

Iнформацiя  не надається тому, що рейтингова оцiнка цiнних паперiв не проводилась.

Iнформацiя про наявнiсть фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента.

Iнформацiя  не надається тому, що емiтент немає фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.

Судовi справи емiтента.

Iнформацiя  не надається тому, що  судовi справи, за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв емiтента вiдсутнi.

Штрафнi санкцiї емiтента.

В звiтному перiодi штрафнi санкцiї на емiтента не накладалися.

Iнформацiя про органи управлiння емiтента, його посадових осiб, засновникiв та/або учасникiв емiтента та вiдсоток їх акцiй (часток, паїв)

iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

iнформацiя про засновникiв та/або учасникiв емiтента, вiдсоток акцiй (часток, паїв).

Товариство є правонаступником всього майна, обов'язкiв та прав Вiдкритого акцiонерного товариства "Агротехсервiс" (iдентифiкацiйний код 03766458), створеного вiдповiдно до рiшення Черкаського обласного управлiння приватизацiї i комунального майна вiд 31 травня 1994 року №138 ПАК шляхом перетворення державного пiдприємства "Канiвське районне об'єднання "Агропромеханiзацiя" у вiдкрите акцiонерне товариство згiдно Закону України "Про господарськi товариства" та "Порядку перетворення в процесi приватизацiї державних пiдприємств у вiдкритi акцiонернi товариства", затвердженого постановою КМ України вiд 07.12.1992р. №686.

Iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй.

Iнформацiя не надається тому, що  в звiтному перiодi змiна акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй не вiдбувалися .

Iнформацiя про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про цiннi папери емiтента (вид, форма випуску, тип, кiлькiсть), наявнiсть публiчної пропозицiї та/або допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру:

Iнформацiя  не надається тому, що акцiонерне товариство облiгацiї не випускало;

3) Iнформацiя  не надається тому, що акцiонерне товариство iншi цiннi папери не випускало;

4) Iнформацiя  не надається тому, що акцiонерне товариство похiднi цiннi папери не випускало;

5) Iнформацiя  не надається тому, що акцiонерне товариство боргових цiнних паперiв не випускало;	

6) iнформацiя  не надається тому, що протягом звiтного перiоду придбання власних акцiй акцiонерне товариство не проводило.

Звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових облiгацiй пiдприємств, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом передання об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва).

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) такого емiтента.

Iнформацiя не надається тому, що  у власностi працiвникiв емiтента цiннi папери (крiм акцiй) такого емiтента вiдсутнi.

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу такого емiтента.

Iнформацiя не надається тому, що у власностi працiвникiв емiтента акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу такого емiтента вiдсутнi.

Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв.

Iнформацiя не надається тому, що будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента вiдсутнi.

Iнформацiя про загальну кiлькiсть голосуючих акцiй та кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено, а також кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi.

Iнформацiя не надається тому, що емiтент не має голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено.

 Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами.

Iнформацiя не надається тому, що за результатами звiтного та попереднього рокiв рiшення щодо виплати дивiдендiв не приймалось.

Iнформацiя про господарську та фiнансову дiяльнiсть емiтента:

Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї не надається тому, що емiтент не займається видами  дiяльностi,  що  класифiкуються  як  переробна, добувна промисловiсть  або виробництво  та  розподiлення електроенергiї,  газу та води за класифiкатором видiв  економiчної дiяльностi.  Дохiд (виручка) вiд реалiзацiї продукцiї  за  звiтний  перiод складає  менше  нiж  5  млн.грн. 

Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї не надається тому, що емiтент не займається видами  дiяльностi,  що  класифiкуються  як  переробна, добувна промисловiсть або виробництво  та  розподiлення електроенергiї,  газу та води за класифiкатором видiв  економiчної дiяльностi.  Дохiд (виручка) вiд реалiзацiї продукцiї  за  звiтний  перiод складає  менше  нiж  5  млн.грн.	

Iнформацiя про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

 Iнформацiя вчинення значних правочинiв.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про осiб, заiнтересованих у вчиненнi товариством правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть.

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв (за кожним суб'єктом забезпечення окремо).

Розкриття даної iнформацiї не вимагається вiд емiтентiв приватних акцiонерних товариств вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Iнформацiя про акцiонернi або корпоративнi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) такого емiтента, яка наявна в емiтента.

Iнформацiя не надається тому, що акцiонернi або корпоративнi договори, мiж акцiонерами (учасниками) емiтента не укладалися.

Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом.

Iнформацiя не надається тому, що будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом не укладалися.

Iнформацiя, зазначена в пунктах 36-45, не надається, тому що Товариство не випускало iпотечнi облiгацiї, iпотечнi сертифiкати та сертифiкати ФОН.

Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, 

а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов'язки 

щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю -вiдсутня

Звiт про платежi на користь держави  -  вiдсутня

Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг - вiдсутня

Iнформацiя щодо наявностi у емiтента вiдносин з iноземними державами зони ризику - вiдсутня

 Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику- вiдсутня

Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику- вiдсутня

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "АГРОТЕХСЕРВIС"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	03766458	
4	Дата державної реєстрації	02.06.1994	
5	Місцезнаходження	19000, Україна, Сумська обл., Канiвський р-н, Канiв,  Енергетикiв, 245. Фактичне: 19000, Україна, Черкаська обл., Канiвський р-н, Канiв,  Енергетикiв, 245	
6	Адреса для листування	19000, Черкаська, Канiвський, мiсто Канiв, вул. Енергетикiв, 245	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	 v.golodnenko@mhp.com.ua	
11	Адреса вебсайту	https://ats.pat.ua/emitents	
12	Номер телефону	(04736) 3-92-44	
13	Статутний капітал, грн	8894,2	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	36	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	35	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	68.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна
01.47 - Розведення свiйської птицi,
01.49 - Розведення iнших тварин	
19	Структура управління особи	V	Однорівнева
	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Райффайзен Банк Аваль" м.Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14305909	
	IBAN	UA373808050000000026003247222	
	Валюта рахунку	UA	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Райффайзен Банк Аваль" м.Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14305909	
	IBAN	UA553808050000000002604051067	
	Валюта рахунку	UA	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Комiсiя з припинення	Голова комiсiї з припинення
Член комiсiї з припинення
Член комiсiї з припинення	Голова комiсiї з припинення - Форостяна  Ольга Миколаївна
Член комiсiї з припинення - Шевчук Iрина Григорiвна
Член комiсiї з припинення - Гордiєнко Антонiна Володимирiвна	

Інформація щодо посадових осіб
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова комiсiї з припинення	Форостяна Ольга Миколаївна			1981	2003 Херсонский государственный аграрный университет,         специальность - "Зооинженерия"	20	ПрАТ "МИРОНIВСЬКА ПФ"
30830662
Директор	22.04.2019
до закiнчення процедури реорганiзацiї ПрАТ "Агротехсервiс"	Ні	
2	Член комiсiї з припинення	Шевчук Iрина Григорiвна			1978	Вища, Одеська Нацiональна юридична академiя	22	ПрАТ "МХП"25412361,Юрист
30830662
начальник юридичного вiддiлу, юрисконсульт	23.04.2018
до закiнчення процедури реорганiзацiї ПрАТ "Агротехсервiс"	Ні	
3	Член комiсiї з припинення	Гордiєнко Антонiна Володимирiвна			1981	Вища, Харкiвський нацiональний унiверситет внутрiшнiх справ, вища, спецiальнiсть -правознавство, квалiфiкацiя -юрист	18	ПрАТ "МХП"25412361,Юрист
30830662
Юрист	23.04.2018
до закiнчення процедури реорганiзацiї ПрАТ "Агротехсервiс"	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова комiсiї з припинення	Форостяна Ольга Миколаївна			0	0	0	0	
2	Член комiсiї з припинення	Шевчук Iрина Григорiвна			0	0	0	0	
3	Член комiсiї з припинення	Гордiєнко Антонiна Володимирiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://ats.pat.ua/emitents

3. Структура власності
https://ats.pat.ua/emitents

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Основною дiяльнiстю пiдприємства є надання в оренду складських  примiщень. 

Основним регiоном надання послуг є м. Канiв. Основними клiєнтами є приватнi пiдприємцi  та пiдприємства 

мiста Канева. На пiдприємствi регулярно проводиться поточний ремонт примiщень та територiї.  

Емiтент не має постачальникiв за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв в 

загальному об'ємi постачання.

Концептуальною основою повного комплекту фiнансової звiтностi за рiк, що закiнчися 31.12.2021 р., є 

Нацiональнi положення (стандарти) бухгалтерського облiку, Закон України "Про бухгалтерський облiк та 

фiнансову звiтнiсть в Українi", Методичних рекомендацiй щодо облiкової полiтики пiдприємства, затвердженi 

наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 27.06.2013р.635, iншi нацiональнi законодавчi та нормативнi акти 

щодо органiзацiї i ведення бухгалтерського облiку та складання фiнансової звiтностi в Українi. 

Облiкова полiтика вiдповiдно статтi 8 Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в 

Українi" розроблена i затверджена дирекцiєю товариства згiдно наказу вiд 03.01.2017 року та вiдповiдає 

забезпеченню єдиних принципiв оцiнки статей звiтностi, методiв облiку щодо окремих статей звiтностi та 

складання фiнансової звiтностi, яка чинна станом на 31.12.2021 року.  

Амортизацiя основних засобiв та iнших необоротних матерiальних активiв здiйснюється прямолiнiйним 

методом iз застосуванням строкiв, встановлених для кожного об'єкта основних засобiв. Амортизацiя 

малоцiнних необоротних матерiальних активiв (МНМА) i бiблiотечних фондiв нараховується в першому мiсяцi 

використання об'єкта у розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi. Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв 

здiйснюється протягом строку їх корисного використання, який встановлюється при визнаннi цього об'єкта 

активом (при зарахуваннi на баланс), але не бiльше 20 рокiв. Строк корисного використання встановлюється 

окремо для кожного нематерiального активу. Амортизацiя нематерiального активу нараховується iз 

застосуванням прямолiнiйного методу. 

Первiсну вартiсть запасiв, придбаних за плату визначати по собiвартостi запасiв згiдно з П(С)БО 9. Первiсну 

вартiсть запасiв, виготовлених власними силами пiдприємства, визначати згiдно з П(С)БО 16. При вiдпуску 

запасiв у виробництво, продажу чи iншому вибуттi їх оцiнку здiйснювати по методу iдентифiкованої 

собiвартостi вiдповiдної одиницi запасiв. 

Оцiнка та облiк фiнансових iнвестицiй здiйснюється в розрiзi їх окремих об'єктiв за справедливою вартiстю 

згiдно з П(С)БО 12. 

За останнi  п'ять рокiв значного придбання та вiдчуження активiв не вiдбувалось. Пiдприємство не планує 

будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, пов'язанi з його господарською дiяльнiстю.

зростання виробничих потужностей пiсля її завершення 

Значних правочинiв щодо основних засобiв у звiтному перiодi емiтент не укладав. У звiтному перiодi виробничi 

потужностi Товариства не використовувалися у зв'язку з вiдсутнiстю виробництва. Способи утримання активiв 

Товариства: активи пiдприємства щорiчно iнвентаризуються, їх вартiсть вiдображається в балансi 

пiдприємства. При цьому витрати на ремонт i обслуговування основних засобiв здiйснюються для вiдновлення 

або пiдтримання очiкуваних вiд них майбутнiх економiчних вигод та списуються на витрати в момент їх 

виникнення. Витрати, пов'язанi з полiпшенням стану основних засобiв, що приводять до збiльшення очiкуваних 

майбутнiх економiчних вигод, включаються до балансової вартостi основних засобiв. Основнi засоби емiтента 

знаходяться за його мiсцем розташування.  

Екологiчнi питання,  що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства: на думку емiтента 

екологiчнi питання не позначаються на використаннi активiв пiдприємства. Дiяльнiсть пiдприємства не є 

шкiдливою до навколишнього середовища. 

Iнформацiю   щодо   планiв  капiтального будiвництва,  розширення  або  удосконалення   основних   

засобiв, характер та причини таких планiв,  суми видаткiв, в тому числi вже зроблених,  опис методу 

фiнансування,  прогнознi дати  початку  та закiнчення    дiяльностi   та  очiкуване   зростання   

виробничих потужностей пiсля її завершення:  на даний час Товариство  не планує  розширення основних 

засобiв

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	5 314,9	4 705,8	0	0	5 314,9	4 705,8	
  будівлі та споруди	5 061,36	4 456,12	0	0	5 061,36	4 456,16	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	100,2	100,2	0	0	100,2	100,2	
  інші	0	0	0	0	0	0	
2. Невиробничого призначення:	153,34	149,48	0	0	153,34	149,48	
  будівлі та споруди	153,34	149,48	0	0	153,34	149,48	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	5 314,9	4 705,8	0	0	5 314,9	4 705,8	
Додаткова інформація	Ступiнь зносу основних засобiв на кiнець звiтного перiоду в межах попереднього перiоду, ступiнь використання основних засобiв - 100%. Обмежень у використаннi основних засобiв немає. Основнi засоби знаходяться за адресами їх використання	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	4 206,2	5 049	
Статутний капітал, тис.грн	8,9	8,9	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	8,9	8,9	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	47 260,7	0	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	83,3	0	
Висновок	Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує статутний капiтал .  Вимоги частини третьої статтi 155 Цивiльного кодексу України дотриманi. Зменшення статутного капiталу не вимагається.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	632,2	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	632,2	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	ПУБЛIЧНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "НАЦIОНАЛЬНИЙ ДЕПОЗИТАРIЙ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Подiльський р-н р-н, м. Київ, вул. Тропiнiна буд. 7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	д/в	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	д/в	
Дата видачі ліцензії або іншого документа		
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщенн iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
62.09 - Iнша дiяльнiсть у сферi iнформацiйних технологiй i комп'ютерних систем	
Вид послуг, які надає особа	Нацiональний Депозитарiй України забезпечує формування та функцiонування системи депозитарного облiку цiнних паперiв. Дiяльнiсть не лiцензується.	

Повне найменування або ім'я	ДЕРЖАВНА УСТАНОВА "АГЕНТСТВО З РОЗВИТКУ ІНФРАСТРУКТУРИ ФОНДОВОГО РИНКУ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Голосiївський р-н р-н, м. Київ, вул. Антоновича, буд. 51, офiс 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 498-38-15/16, 586-43-94	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економічної діяльності
62.02 - Консультування з питань інформатизації
62.01 -  Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з оприлюднення регульованої iнформацiї вiд iменi учасникiв фондового ринку.	

Повне найменування або ім'я	ДЕРЖАВНА УСТАНОВА "АГЕНТСТВО З РОЗВИТКУ ИНФРАСТРУКТУРИ ФОНДОВОГО РИНКУ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Голосiївський р-н р-н, м. Київ, вул. Антоновича, буд. 51, офiс 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 498-38-15/16, 586-43-94	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економічної діяльності
62.02 - Консультування з питань інформатизації
62.01 -  Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку.	

Повне найменування або ім'я	ПРИВАТНЕ ПIДПРИЄМСТВО АУДИТОРСЬКА КОМПАНIЯ "ДI ДЖI КЕЙ ЮКРЕЙН"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21326993	
Місцезнаходження	04070, Подiльський район р-н, мiсто Київ, вул. Братська, будинок 5, квартира 11	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	0238	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська палата України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	26.01.2001	
Міжміський код та телефон	+38(044)-465-72-89	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування	
Вид послуг, які надає особа	Аудиторська дiяльнiсть	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiя проста бездокументарна iменна	56/23/1/2010	88 942	0,10	Акцiонерами Товариства є юридичнi та фiзичнi особи, якi є власниками акцiй Товариства. 
Кожна проста акцiя товариства надає акцiонеру - її власнику однакову сукупнiсть прав.
Акцiонери - власники простих акцiй Товариства поряд з правами, якi обумовленi в iнших статтях Статуту та нормах чинного законодавства, мають право:
1.Брати участь в управлiннi Товариством у порядку, передбаченому Статутом. Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на Загальних Зборах, окрiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
2.Брати участь у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати в порядку i способами, передбаченими законодавством України i Статутом.
3.Отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства, в обсязi i в порядку, визначених законодавством України i Статутом. 
4.Вносити пропозицiї на розгляд Загальних Зборiв та iнших органiв Товариства.
5.У разi емiсiї Товариством додаткових акцiй користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй Товариства в кiлькостi, пропорцiйнiй частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй. 
6.У разi лiквiдацiї Товариства отримувати частину майна Товариства або його вартостi пропорцiйно до вартостi належних їм акцiй Товариства в черговостi i порядку, передбаченому законодавством України i Статутом.
7.Продавати чи iншим чином вiдчужувати належнi йому акцiї з дотриманням переважного права iнших акцiонерiв на придбання таких акцiй, в порядку, передбаченому статтею 6 цього Статуту.
8.Вимагати викупу Товариством всiх чи частини належних акцiонеру акцiй у випадках i в порядку, передбачених законодавством України i цим Статутом.
9.Продати акцiї Товариству в разi, якщо Товариством прийнято рiшення про придбання таких акцiй.
10.У випадках, передбачених законодавством України захищати в судовому порядку свої порушенi цивiльнi права, в тому числi вимагати вiд Товариства вiдшкодування збиткiв. 
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 5 або бiльше вiдсоткiв простих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства на дату внесення пропозицiй, мають право внести пропозицiї до порядку денного Загальних Зборiв в порядку, передбаченому законодавством України. 
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 10 або бiльше вiдсоткiв простих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право:
-	призначати своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням Загальних Зборiв, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв;
-	вимагати, а в передбачених законодавством України випадках - скликати позачерговi Збори акцiонерiв Товариства;
-	вимагати проведення спецiальної перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства Ревiзором.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками бiльше нiж 10 вiдсоткiв акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право вимагати проведення аудиторської перевiрки дiяльностi Товариства.
Акцiонери - власники простих акцiй Товариства поряд iз обов'язками, обумовленими в iнших статтях цього Статуту та нормах чинного законодавства, зобов'язанi:
-	Дотримуватися Статуту, iнших внутрiшнiх документiв Товариства.
-	Виконувати рiшення Загальних Зборiв, iнших органiв Товариства.
-	Виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю.
-	Оплачувати акцiї у розмiрi, порядку та засобами, що передбаченi Статутом.
-	Не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства.
Акцiонери Товариства вправi укласти мiж собою договiр, за яким на акцiонерiв покладаються додатковi обов'язки, у тому числi обов'язок участi у Загальних Зборах, i передбачається вiдповiдальнiсть за його порушення.
Акцiонер вправi продати чи iншим чином вiдчужити акцiї Товариства iншим акцiонерам, Товариству чи третiм особам. При цьому iншi акцiонери Товариства мають переважне право на придбання акцiй, що пропонуються їх власником до продажу третiй особi.
1.	Акцiонери Товариства мають переважне право на придбання акцiй, що продаються iншими акцiонерами цього Товариства, за цiною та на умовах, запропонованих акцiонером третiй особi, пропорцiйно кiлькостi акцiй, що належать кожному з них. Переважне право акцiонерiв на придбання акцiй, що продаються iншими акцiонерами цього Товариства, дiє протягом двох мiсяцiв з дня отримання Товариством повiдомлення акцiонера про намiр продати акцiї. 
2.	Строк переважного права припиняється у разi, якщо до його спливу вiд усiх акцiонерiв Товариства отриманi письмовi заяви про використання або про вiдмову вiд використання переважного права на купiвлю акцiй. 
3.	Акцiонер, який має намiр продати свої акцiї третiй особi, зобов'язаний письмово повiдомити про це решту акцiонерiв Товариства iз зазначенням цiни та iнших умов продажу акцiй. Повiдомлення акцiонерiв Товариства здiйснюється через Товариство. Пiсля отримання письмового повiдомлення вiд акцiонера, який має намiр продати свої акцiї третiй особi, Товариство зобов'язане протягом двох робочих днiв направити копiї повiдомлення всiм iншим акцiонерам Товариства. Повiдомлення акцiонерiв Товариства здiйснюється за рахунок акцiонера, який має намiр продати свої акцiї. 
4.	Якщо акцiонери не скористаються переважним правом на придбання всiх акцiй, що пропонуються для продажу, протягом встановленого цим Статутом строку, акцiї можуть бути проданi третiй особi за цiною та на умовах, що повiдомленi Товариству та його акцiонерам. 
5.	У разi порушення зазначеного у цьому пунктi переважного права на придбання акцiй будь-який акцiонер Товариства має право протягом трьох мiсяцiв з моменту, коли акцiонер чи Товариство дiзналися або повиннi були дiзнатися про таке порушення, вимагати у судовому порядку переведення на них прав та обов'язкiв покупця акцiй. 
6.	Уступка переважного права iншим особам не допускається. Переважне право не поширюється на випадки переходу права власностi на цiннi папери Товариства в результатi їх спадкування чи правонаступництва.	Iнформацiя не надається тому, що емiтент є приватним акцiонерним товариством яке не здiйснювало публiчну пропозицiю i не має допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру.	д/в	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
22.06.2010	56/23/1/2010	Черкаське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000082762	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,1	88 942	8 894,2	100	
Додаткова інформація	Торгiвля цiнними паперами емiтента на внутрiшнiх та зовнiшних ринках не здiйснювалась. Фактiв включення/виключення цiнних паперiв емiтена до/з бiржового реєстру фондової бiржi не надходили. 
Рiчними загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "АГРОТЕХСЕРВIС" вiд 23.04.2018 року прийнято рiшення про припинення юридичної особи: шляхом перетворення ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" в ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "АГРОТЕХСЕРВIС" 
Причини такого рiшення: економiчна недоцiльнiсть подальшого функцiонування органiзацiйно-правової форми - акцiонерне товариство
Розпорядженням № 192-КФ-3 вiд 11 липня 2018 року. зупинино обiг акцiй ПРАТ "АГРОТЕХСЕРВIС" у зв'язку з перетворенням, i забороняється вчинення правочинiв, пов'язаних з переходом прав власностi на акцiї, та обмежується здiйснення операцiй у системi  депозитарного облiку з акцiями цього випуску.	

Інформація про будь-які обмеження щодо обігу цінних паперів особи, в тому числі необхідність отримання від особи або інших власників цінних паперів згоди на відчуження таких цінних паперів
Дата випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Вид цінних паперів	Міжнародний ідентифікаційний номер	Найменування органу, що наклав обмеження	Характеристика обмеження	Строк обмеження	
1	2	3	4	5	6	7	
22.06.2010	Черкаське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	Акція проста бездокументарна іменна	UA4000082762	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	Розпорядженням № 192-КФ-3 вiд 11 липня 2018 року. зупинино обiг акцiй ПРАТ "АГРОТЕХСЕРВIС" у зв'язку з перетворенням, i забороняється вчинення правочинiв, пов'язаних з переходом прав власностi на акцiї, та обмежується здiйснення операцiй у системi  депозитарного облiку з акцiями цього випуску.	Строк обмежень до скасування випуску акцiй у зв'язку з перетворенням.	
Додаткова інформація		

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
22.06.2010	56/23/1/2010	UA4000082762	88 942	8 894,2	66 959	21 983	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: д/в	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
68.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна	332	100	
01.47 - Розведення свiйської птицi	0	0	
01.49 - Розведення iнших тварин	0	0	

2. Річна фінансова звітність
https://ats.pat.ua/emitents

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Приватне пiдприємство аудиторська компанiя "Дi джi кей юкрейн"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	21326993	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	.	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	.	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність	.	
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	0238 26.01.2001	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності	1199	
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	1 - аудитори	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2001 по 31.12.2001	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	0102 від 01.02.2022	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 01.06.2022 по 22.06.2022	
13	Дата аудиторського звіту	22.06.2022	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Ми провели аудит фiнансової звiтностi ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС", 
код за ЄДРПОУ 03766458, адреса Товариства: Україна, 19003, Черкаська обл., мiсто Канiв, ВУЛИЦЯ 
ЕНЕРГЕТИКIВ, будинок 245, що складається з: 
? Балансу (Форма № 1-м) станом на 31.12.2021 року;  
? Звiту про фiнансовi результати  (Форма № 2-м) за 2021 рiк;  
На нашу думку, фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий 
стан ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" на 31 грудня 2021 року, та його 
фiнансовi результати, за рiк що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) 
бухгалтерського облiку (надалi - НП(С)БО) та вiдповiдає вимогам закону України "Про бухгалтерський облiк та 
фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 №996-XIV щодо складання фiнансової звiтностi. Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з МСА 
викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту.  
Ми є незалежними по вiдношенню до ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс 
РМСЕБ) та етичними вимогами, застосованими в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також 
виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 
Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи 
для нашої думки.	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
АУДИТОРСЬКИЙ ВИСНОВОК (ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА) 
щодо рiчної фiнансової звiтностi 
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
станом на 31.12.2021 рiк 
Адресат: 
НАЦIОНАЛЬНIЙ КОМIСIЇ З ЦIННИХ ПАПЕРIВ ТА ФОНДОВОГО РИНКУ 
Акцiонерам та керiвним посадовим особам ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 
ДУМКА АУДИТОРА 
Ми провели аудит фiнансової звiтностi ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС", 
код за ЄДРПОУ 03766458, адреса Товариства: Україна, 19003, Черкаська обл., мiсто Канiв, ВУЛИЦЯ 
ЕНЕРГЕТИКIВ, будинок 245, що складається з: 
? Балансу (Форма № 1-м) станом на 31.12.2021 року;  
? Звiту про фiнансовi результати  (Форма № 2-м) за 2021 рiк;  
На нашу думку, фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий 
стан ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" на 31 грудня 2021 року, та його 
фiнансовi результати, за рiк що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) 
бухгалтерського облiку (надалi - НП(С)БО) та вiдповiдає вимогам закону України "Про бухгалтерський облiк та 
фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 №996-XIV щодо складання фiнансової звiтностi. 
ОСНОВА ДЛЯ ДУМКИ  
Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з МСА 
викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту.  
Ми є незалежними по вiдношенню до ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс 
РМСЕБ) та етичними вимогами, застосованими в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також 
виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 
Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи 
для нашої думки. 
СУТТЄВА НЕВИЗНАЧЕНIСТЬ, ЩО СТОСУЄТЬСЯ БЕЗПЕРЕРВНОСТI ДIЯЛЬНОСТI 
Аудиторами було розроблено та проведено додатковi аудиторськi процедури, з метою встановлення ризику 
настання безперервностi дiяльностi Товариства у сучасних умовах. 
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах вiйни, що супроводжується iснуванням факторiв, якi можуть 
вплинути на дiяльнiсть Товариства, оскiльки подальший розвиток, тривалiсть та вплив вiйни неможливо 
передбачити.  
Управлiнський персонал ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" розглянув 
вплив вiйни та iдентифiкував суттєвi невизначеностi, якi могли б поставити пiд значний сумнiв здатнiсть 
Товариства безперервно продовжувати дiяльнiсть. Ключовим управлiнським персоналом ПРИВАТНОГО 
АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" було проведено аналiз чутливостi кiлькох можливих 
сценарiїв, щоб визначити, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо здатностi Товариства продовжувати дiяльнiсть 
на безперервнiй основi.  Оцiнка управлiнським персоналом безперервностi задокументована та передана 
аудиторам у листi-запевненнi. 
Ми звертаємо увагу на те, що за результатами господарської дiяльностi  2021 року ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ 
ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС" отримало збиток у розмiрi -  842,8 тис грн. Сума отриманого збитку 
2 
збiльшила розмiр непокритого збитку за рядком 1420 Звiту про фiнансовий стан Товариства, що станом на 31 
грудня 2020 року та 31 грудня 2021 року становить "мiнус" 784,2 тис грн та "мiнус" 1 367 тис грн вiдповiдно.  
Аудиторами, за допомогою додаткових аудиторських процедур, було зiбрано достатньо аудиторських доказiв 
щодо оцiнки безперервностi  дiяльностi та вжитих заходiв до забезпечення безперервностi управлiнським 
персоналом Товариства, що включає в себе оновленi прогнози та аналiз чутливостi з урахуванням 
iдентифiкованих факторiв ризику та рiзних можливих результатiв; перегляд прогнозованого дотримання 
контрактних умов у рiзних сценарiях; змiни в планах управлiнського персоналу щодо майбутнiх дiй.  
Аудитор переконався в тому, що управлiнський персонал належним чином розкриває перспективи Товариства, 
та як це може вплинути на користувачiв фiнансової звiтностi, враховуючи поточний високий ступiнь 
невизначеностi. Аудитором було враховано, що прогнози можуть суттєво змiнитися за короткий промiжок часу. 
Аудитори застосували професiйне судження та скептицизм. Аудитори дотрималися обережностi в оцiнцi того, чи 
забезпечують будь-якi прогнози адекватне вiдображення ситуацiї на дату пiдписання цього аудиторського звiту. 
Аудитори дiйшли впевненостi у тому, що ризик настання обставин, якi поставлять пiд значний сумнiв здатнiсть 
Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi - є мiнiмальним. Аудитор зiбрав достатньо 
аудиторських доказiв та впевнився в тому, що управлiнський персонал готовий оперативно реагувати з метою 
недопущення такого ризику. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано. 
КЛЮЧОВI ПИТАННЯ АУДИТУ 
Ключовi питання аудиту - питання, якi, на наше професiйне судження аудитора, були значущими пiд час аудиту 
фiнансової звiтностi поточного перiоду. Цi питання розглядалися в процесi проведення аудиту та враховувалися 
при формуваннi аудиторської думки щодо фiнансової звiтностi Товариства.  
Ми виконали обов'язки, що описанi в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого 
звiту, в тому числi щодо цих питань. Ми визначили, що ключовi питання аудиту, про якi необхiдно повiдомити у 
нашому звiтi - вiдсутнi. 
IНША IНФОРМАЦIЯ 
Управлiнський персонал Товариства несе вiдповiдальнiсть за iншу iнформацiю, пiдготовлену станом на та за рiк, 
що закiнчився 31 грудня 2021 року. Iнша iнформацiя складається зi Звiту про управлiння за 2021 рiк, що 
пiдготовлений згiдно ст.6, ст.11 Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 
16.07.1999 р. №996-XIV. Iнша iнформацiя не є фiнансовою звiтнiстю та нашим звiтом аудитора щодо неї. Наша 
думка, щодо фiнансової звiтностi не поширюється на iншу iнформацiю та ми не робимо висновок з будь-яким 
рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї (окрiм Звiту про корпоративне управлiння). У зв'язку з нашим 
аудитом фiнансової звiтностi,  нашою вiдповiдальнiстю є ознайомлення з iншою iнформацiєю та при цьому 
розгляд iснування суттєвої невiдповiдностi мiж iншою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими 
знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя виглядає такою, що мiстить суттєве 
викривлення.  
Якщо на основi проведеної нами роботи ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої 
iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. Ми не виявили таких фактiв, якi потрiбно було б включити 
до звiту. 
ВIДПОВIДАЛЬНIСТЬ УПРАВЛIНСЬКОГО ПЕРСОНАЛУ ТА ТИХ, КОГО НАДIЛЕНО НАЙВИЩИМИ 
ПОВНОВАЖЕННЯМИ, ЗА ФIНАНСОВУ ЗВIТНIСТЬ 
Управлiнський персонал ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС", в особi 
вiдповiдальних посадових осiб, несе вiдповiдальнiсть, зазначену у параграфi 6 б) МСА 210 "Узгодження умов 
завдань з аудиту": 
?  за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi за 2021 рiк, вiдповiдно до Закону України "Про 
бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 року № 996-XIV з наступними змiнами та 
доповненнями;  
?  за складання фiнансової звiтностi до застосованої концептуальної основи фiнансової звiтностi 
Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку (надалi - НП(С)БО);  
?  за внутрiшнiй контроль, який управлiнський персонал визначає потрiбним для того, щоб забезпечити 
складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень унаслiдок шахрайства або помилки; 
3 
?  за наявнiсть суттєвих невiдповiдностей мiж фiнансовою звiтнiстю, що пiдлягала аудиту, та iншою 
iнформацiєю, що розкривається Товариством та подається до Комiсiї разом з фiнансовою звiтнiстю; 
?  за оцiнку здатностi суб'єкта господарювання продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, а 
також доречностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи 
для бухгалтерського облiку та вiдповiдностi розкриття питань, що стосуються безперервностi дiяльностi. 
Вiдповiдальна особа  несе вiдповiдальнiсть  також за: 
? початковi залишки на рахунках бухгалтерського облiку; 
? правомочнiсть (легiтимнiсть, законнiсть) здiйснюваних господарських операцiй та  
? господарських фактiв; 
? доказовiсть, повноту та юридичну силу первинних облiкових документiв; 
? методологiю та органiзацiю бухгалтерського облiку; 
? управлiнськi рiшення, договiрне забезпечення та iншу адмiнiстративну документацiю. 
Для проведення аудиторської перевiрки за 2021 рiк, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту МСА 700 
"Формулювання думки та надання звiту щодо фiнансової звiтностi", МСА 705 "Модифiкацiї думки у звiтi 
незалежного аудитора", МСА 706 "Пояснювальнi параграфи та параграфи з iнших питань у звiтi незалежного 
аудитора", були наданi наступнi документи: 
? Балансу (Форма № 1-м) станом на 31.12.2021 року;  
? Звiту про фiнансовi результати  (Форма № 2-м) за 2021 рiк;  
? Статутнi, реєстрацiйнi документи; 
? Протоколи, накази; 
? Первиннi та зведенi документи бухгалтерського облiку. 
Пiдготовка фiнансової звiтностi вимагає вiд керiвництва Товариства розрахункiв та припущень, що впливають на 
суми активiв та зобов'язань, вiдображених у фiнансовiй звiтностi, а також на суми доходiв та витрат, що 
вiдображаються у фiнансових звiтах протягом звiтного перiоду. 
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно 
до Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку та за таку систему внутрiшнього контролю, яку 
управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не 
мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки. При складаннi фiнансової звiтностi 
управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на 
безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовано, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та 
використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, 
якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати компанiю чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших 
реальних альтернатив цьому. Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд 
за процесом фiнансового звiтування компанiї.  
ВIДПОВIДАЛЬНIСТЬ АУДИТОРА ЗА АУДИТ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 
Нашою вiдповiдальнiстю є висловлення думки щодо цiєї фiнансової звiтностi на основi результатiв проведеного 
нами аудиту. Ми провели аудит вiдповiдно до вимог Мiжнародних стандартiв контролю якостi, аудиту, огляду, 
iншого надання впевненостi та супутнiх послуг (далi - МСА), зокрема, до МСА 700 "Формулювання думки та 
надання звiту щодо фiнансової звiтностi", МСА 705 "Модифiкацiї думки у звiтi незалежного аудитора", МСА 
706 "Пояснювальнi параграфи та параграфи з iнших питань у звiтi незалежного аудитора", МСА 720 
"Вiдповiдальнiсть аудитора щодо iншої iнформацiї в документах, що мiстить перевiрену аудитором фiнансову 
звiтнiсть, МСА 240 "Вiдповiдальнiсть аудитора, що стосується шахрайства, при аудитi фiнансової звiтностi". 
Цi стандарти вимагають вiд нас дотримання вiдповiдних етичних вимог, а також зобов'язують нас планувати i 
здiйснювати аудиторську перевiрку з метою одержання обгрунтованої впевненостi в тому, що фiнансовi звiти не 
мiстять суттєвих викривлень.  
Аудит включає перевiрку шляхом тестування доказiв, якi пiдтверджують суми й розкриття iнформацiї у 
фiнансових звiтах, а також оцiнку застосованих принципiв бухгалтерського облiку й суттєвих попереднiх оцiнок, 
здiйснених управлiнським персоналом ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС", а 
також оцiнку загального подання фiнансових звiтiв. Вибiр процедур залежить вiд судження аудитора, включаючи 
оцiнку ризикiв суттєвих викривлень фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства або помилки.  
Аудит включає також оцiнку вiдповiдностi використаних облiкових полiтик, прийнятнiсть облiкових оцiнок, 
виконаних управлiнським персоналом, та загального подання фiнансової звiтностi. 
4 
Виконуючи оцiнку цих ризикiв, аудитор розглядає заходи внутрiшнього контролю, що стосуються складання та 
достовiрного подання суб'єктом господарювання фiнансової звiтностi, з метою розробки аудиторських процедур, 
якi вiдповiдають обставинам, а не з метою висловлення думки щодо ефективностi внутрiшнього контролю 
суб'єкта господарювання. 
Перевiрка проводилась вiдповiдно до статтi 10 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську 
дiяльнiсть" вiд 21.12.2017 № 2258-VIII з наступними змiнами та доповненнями, Закону України "Про ринки 
капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.02.2006 № 3480-IV з наступними змiнами та доповненнями, Закону 
України "Про державне регулювання ринку цiнних паперiв в Українi" вiд 30 жовтня 1996 року № 448/96-ВР з 
наступними змiнами та доповненнями,  Рiшення НКЦПФР вiд 22.07.2021  № 555 Зареєстровано в Мiнiстерствi 
юстицiї України  07 вересня 2021 р. за № 1176/36798 "Про затвердження Вимог до iнформацiї, що стосується 
аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за 
якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку", Мiжнародних  стандартiв контролю 
якостi, аудиту, огляду, iншого надання впевненостi та супутнiх послуг, видання 2016 - 2017 рокiв (МСА) 
прийнятих в якостi нацiональних стандартiв аудиту рiшенням АПУ №361 вiд 08.06.2018 (надалi - МСА), з 
урахуванням  iнших нормативних актiв, що регулюють дiяльнiсть Товариства.   
Аудиторська перевiрка включає оцiнку застосованих Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського 
облiку та суттєвих попереднiх оцiнок, здiйснених управлiнським персоналом ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО 
ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС", також оцiнку загального подання фiнансових звiтiв в цiлому. Перевiркою 
не розглядалося питання правильностi сплати податкiв, зборiв, обов'язкових платежiв. 
Отриманi аудиторськi докази, на думку аудитора, забезпечують достатню та вiдповiдну основу для висловлення 
аудиторської думки. 
Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого 
викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск (складання) звiту аудитора, що мiстить нашу думку. 
Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до 
МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства 
або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони 
можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi. 
Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний 
скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми: 
- iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи 
помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо 
аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик не 
виявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, 
оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або 
нехтування заходами внутрiшнього контролю; 
- отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських 
процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього 
контролю; 
- оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i 
вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 
- доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про 
безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та на основi отриманих аудиторських доказiв, 
робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв 
можливiсть продовжити безперервну дiяльнiсть суб'єкта перевiрки. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування 
такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до  вiдповiдних розкриттiв 
iнформацiї у фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. 
Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора.  
- оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а 
також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти 
достовiрного вiдображення.  
5 
6 
 
Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час 
проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього 
контролю, виявленi нами пiд час аудиту. Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, 
твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки 
й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це 
застосовано, щодо вiдповiдних застережних заходiв. З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась 
тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, ми визначили тi, що мали найбiльше значення пiд час аудиту 
фiнансової звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту.   
Розкриття iнформацiї вiдповiдно до Рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 
№555 вiд 22.07.2021 року "Про затвердження Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду 
фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими 
здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку", зареєстрованого в Мiнiстерствi 
юстицiї України 07 вересня 2021 року за №1176/36798:   
Основнi вiдомостi про Товариство 
Повна назва Товариства ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС" 
Скорочена назва Товариства  ПРАТ "АГРОТЕХСЕРВIС" 
Органiзацiйно-правова форма 
Товариства  
АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 
Ознака особи Юридична 
Форма власностi  Приватна 
Код за ЄДРПОУ 03766458 
Мiсцезнаходження: Україна, 19001, Черкаська обл., мiсто Канiв, ВУЛИЦЯ ЕНЕРГЕТИКIВ, 
будинок 245 
Дата державної реєстрацiї Дата державної реєстрацiї: 02.06.1994 року 
Дата запису: 04.02.2005 року 
Номер запису в ЄДР 1 007 120 0000 000083 
Основнi види дiяльностi КВЕД: Код КВЕД 68.20 Надання в оренду й експлуатацiю власного чи 
орендованого нерухомого майна (основний); 
Код КВЕД 01.47 Розведення свiйської птицi; 
Код КВЕД 01.49 Розведення iнших тварин; 
Код КВЕД 10.12 Виробництво м'яса свiйської птицi; 
Код КВЕД 10.13 Виробництво м'ясних продуктiв; 
Код КВЕД 10.41 Виробництво олiї та тваринних жирiв; 
Код КВЕД 20.59 Виробництво iншої хiмiчної продукцiї, н. в. i. у.; 
Код КВЕД 22.29 Виробництво iнших виробiв iз пластмас; 
Код КВЕД 45.20 Технiчне обслуговування та ремонт автотранспортних 
засобiв; 
Код КВЕД 46.11 Дiяльнiсть посередникiв у торгiвлi сiльськогосподарською 
сировиною, живими тваринами, текстильною сировиною та 
напiвфабрикатами; 
Код КВЕД 46.21 Оптова торгiвля зерном, необробленим тютюном, 
насiнням i кормами для тварин; 
Код КВЕД 46.39 Неспецiалiзована оптова торгiвля продуктами харчування, 
напоями та тютюновими виробами; 
Код КВЕД 46.61 Оптова торгiвля сiльськогосподарськими машинами й 
устаткуванням; 
Код КВЕД 96.09 Надання iнших iндивiдуальних послуг, н. в. i. у.; 
Код КВЕД 46.71 Оптова торгiвля твердим, рiдким, газоподiбним паливом i 
подiбними продуктами; 
Код КВЕД 47.22 Роздрiбна торгiвля м'ясом i м'ясними продуктами в 
спецiалiзованих магазинах; 
Код КВЕД 47.30 Роздрiбна торгiвля пальним; 
Код КВЕД 49.41 Вантажний автомобiльний транспорт; 
Код КВЕД 56.10 Дiяльнiсть ресторанiв, надання послуг мобiльного 
харчування; 
Код КВЕД 64.91 Фiнансовий лiзинг; 
Код КВЕД 68.10 Купiвля та продаж власного нерухомого майна; 
Код КВЕД 33.12 Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування 
промислового призначення; 
Код КВЕД 35.23 Торгiвля газом через мiсцевi (локальнi) трубопроводи; 
Код КВЕД 38.31 Демонтаж (розбирання) машин i устаткування; 
Код КВЕД 38.32 Вiдновлення вiдсортованих вiдходiв; 
Код КВЕД 41.10 Органiзацiя будiвництва будiвель 
Учасники/Засновник 
Товариства 
АКЦIОНЕРИ ЗГIДНО РЕЄСТРУ ТОВАРИСТВА,  
Розмiр внеску до статутного фонду (грн.): 8 894,20 грн 
Керiвник, кiлькiсть працiвникiв Керiвник - Форостяна Ольга Миколаївна (Наказ № 1-к вiд 22 квiтня 2019 
року)  
Середня кiлькiсть працiвникiв - 1 особа 
Дата останнiх змiн до Статуту
Статут 
ПРИВАТНОГО 
АКЦIОНЕРНОГО 
ТОВАРИСТВА 
"АГРОТЕХСЕРВIС" Затверджений Загальними зборами Акцiонерiв ПРАТ 
"АГРОТЕХСЕРВIС" вiд 27 квiтня 2017 року 
ВПЛИВ ВIЙСЬКОВОЇ АГРЕСIЇ РОСIЙСЬКОЇ ФЕДЕРАЦIЇ НА ФIНАНСОВУ ЗВIТНIСТЬ 
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
Руйнiвнi наслiдки вторгнення росiї в Україну охоплюють всi сфери життя. Оскiльки ситуацiя розвивається, 
аудитором було оцiнено вплив цих подiй на Товариство та його фiнансову звiтнiсть. Аудиторською перевiркою 
було придiлено особливу увагу наступним питанням: 
Запобiгання вiдмиванню доходiв: 
У зв'язку з особливостями ситуацiї в Українi, аудитором було розроблено та застосовано альтернативнi 
аудиторськi процедури. Вiдповiдно до застосованих альтернативних аудиторських процедур було опрацьовано 
актуальнi нацiональнi та мiжнароднi санкцiйнi списки, що дало змогу провести дослiдження та вiдповiдну 
iдентифiкацiю у разi виявлення осiб, що є у санкцiйних списках. Крiм того, за допомогою проведення 
альтернативних аудиторських процедур:  - - - 
було оцiнено можливий вплив на Товариство санкцiй через клiєнтiв, агентiв, фiнансовi установи в iнших 
країнах; 
було проведено iдентифiкацiю всiх контрагентiв, якi фiзично можуть знаходитися в росiї та бiлорусi, або 
можуть бути пов'язаними з фiзичними та юридичними особами, якi пiдпадають пiд санкцiї;  
було дослiджено структуру бенефiцiарної власностi ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 
"АГРОТЕХСЕРВIС", прямi чи непрямi зв'язки з вiдомими полiтично значущими особами (PEP) або 
органiзацiями на предмет прихованого зв'язку з бiлоруськими чи росiйськими фiзичними та юридичними 
особами, якi пiдпадають пiд санкцiї;  
Ми провели усi необхiднi аудиторськi процедури, отримали достатнi аудиторськi докази та впевнилися, що 
Товариство не бере участi та не спiвпрацює з фiзичними та юридичними особам, що знаходяться у санкцiйних 
списках. В ходi аудиторської перевiрки нiщо не привернуло нашої уваги, що б змусило нас вважати, що у 
Товариства є будь-якi вiдносини з фiзичними чи юридичними особами, якi пiдпадають пiд санкцiї. Ми провели 
необхiднi аудиторськi процедури, щодо встановлення контрагентiв,  якi фiзично можуть знаходитися в росiї та 
бiлорусi або контрагентiв, що можуть бути пов'язаними з фiзичними та юридичними особами, якi пiдпадають пiд 
санкцiї.  
За результатом проведених процедур аудитори не виявили жодного факту та доказу, що свiдчив би про наявнiсть 
контрагентiв, якi фiзично можуть знаходитися в росiї та бiлорусi, не виявлено фактiв та доказiв щодо прямих чи 
непрямих зв'язкiв з вiдомими полiтично значущими особами (PEP) або органiзацiями на предмет прихованого 
зв'язку з бiлоруськими чи росiйськими фiзичними та юридичними особами, якi пiдпадають пiд санкцiї. 
Аудитор дiйшов висновку, що всi фiзичнi та юридичнi особи, власники, кiнцевi бенефiцiари та iншi особи що 
працюють з Товариством не є в санкцiйних списках.  
Аудитором проведено всi необхiднi процедури, зiбрано достатньо доказiв та встановлено, що жоден з доказiв не 
свiдчить про порушення Товариством законодавства у сферi запобiгання та протидiї легалiзацiї (вiдмиванню) 
доходiв, одержаних злочинним шляхом, фiнансуванню тероризму та фiнансуванню розповсюдження зброї 
масового знищення. 
7 
За результатами проведених процедур, аудитори впевнилися, про вiдсутнiсть порушення Товариством 
законодавства у сферi запобiгання та протидiї легалiзацiї (вiдмиванню) доходiв, одержаних злочинним шляхом, 
фiнансуванню тероризму та фiнансуванню розповсюдження зброї масового знищення. 
Кiбербезпека:  
Аудитори розробили достатнiй ряд додаткових процедур, щоб встановити загрозу iмовiрностi нанесення шкоди 
Товариству та наступнi подiї, що можуть бути спричиненi кiбератаками.  
Аудитор застосував всi необхiднi аудиторськi процедури, щоб отримати достатнi докази iмовiрностi такої загрози 
або понесеної шкоди в результатi її настання.  
Аудитором отримано достатньо доказiв, проведено всi необхiднi аудиторськi процедури та встановлено, що 
Товариство не пiддавалося кiбератакам. В результатi кiбератак, що проходили на територiї України в перiод 
вiйськових дiй, Товариство не зазнало шкоди i вони не мали та не мають жодного впливу на господарську 
дiяльнiсть Товариства. В ходi аудиторської перевiрки, нiщо не привернуло нашої уваги, що б ми стверджували 
зворотне. 
Аудиторами було вжито необхiднi запобiжнi заходи для аналiзу своїх ризикiв, а також було iнiцiйовано 
обговорення питання кiбербезпеки з ключовим управлiнським персоналом ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО 
ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" щодо наявностi засобiв та планiв реагування на такi кiбератаки. Вiдповiдно 
до обговорених питань, аудиторами було отримано вiдповiднi письмовi пояснення та запевнення вiд ключового 
управлiнського персоналу Товариства. 
Оцiнка безперервностi дiяльностi як основи бухгалтерського облiку:  
Аудиторами було розроблено та проведено додатковi аудиторськi процедури, з метою встановлення ризику 
настання безперервностi дiяльностi Товариства у сучасних умовах. 
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах вiйни, що супроводжується iснуванням факторiв, якi можуть 
вплинути на дiяльнiсть Товариства, оскiльки подальший розвиток, тривалiсть та вплив вiйни неможливо 
передбачити.  
Управлiнський персонал ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" розглянув 
вплив вiйни та iдентифiкував суттєвi невизначеностi, якi могли б поставити пiд значний сумнiв здатнiсть 
Товариства безперервно продовжувати дiяльнiсть. Ключовим управлiнським персоналом ПРИВАТНОГО 
АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" було проведено аналiз чутливостi кiлькох можливих 
сценарiїв, щоб визначити, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо здатностi Товариства продовжувати дiяльнiсть 
на безперервнiй основi.  Оцiнка управлiнським персоналом безперервностi задокументована та передана 
аудиторам у листi-запевненнi. 
Аудиторами, за допомогою додаткових аудиторських процедур, було зiбрано достатньо аудиторських доказiв 
щодо оцiнки безперервностi  дiяльностi та вжитих заходiв до забезпечення безперервностi управлiнським 
персоналом Товариства, що включає в себе оновленi прогнози та аналiз чутливостi з урахуванням 
iдентифiкованих факторiв ризику та рiзних можливих результатiв; перегляд прогнозованого дотримання 
контрактних умов у рiзних сценарiях; змiни в планах управлiнського персоналу щодо майбутнiх дiй.  
Аудитор переконався в тому, що управлiнський персонал належним чином розкриває перспективи Товариства, 
та як це може вплинути на користувачiв фiнансової звiтностi, враховуючи поточний високий ступiнь 
невизначеностi. Аудитором було враховано, що прогнози можуть суттєво змiнитися за короткий промiжок часу. 
Аудитори застосували професiйне судження та скептицизм. Аудитори дотрималися обережностi в оцiнцi того, чи 
забезпечують будь-якi прогнози адекватне вiдображення ситуацiї на дату пiдписання цього аудиторського звiту. 
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах вiйни, що супроводжується iснуванням факторiв, якi можуть 
вплинути на дiяльнiсть Товариства, оскiльки подальший розвиток, тривалiсть та вплив вiйни неможливо 
передбачити.  
Аудитори дiйшли впевненостi у тому, що ризик настання обставин, якi поставлять пiд значний сумнiв здатнiсть 
Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi - є мiнiмальним. Аудитор зiбрав достатньо 
аудиторських доказiв та впевнився в тому, що управлiнський персонал готовий оперативно реагувати з метою 
недопущення такого ризику. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано. 
8 
ДУМКА АУДИТОРА ЩОДО РОЗКРИТТЯ ПРИВАТНИМ АКЦIОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ 
"АГРОТЕХСЕРВIС" IНФОРМАЦIЇ ПРО КIНЦЕВОГО БЕНЕФIЦIАРНОГО ВЛАСНИКА ТА 
СТРУКТУРИ ВЛАСНОСТI СТАНОМ НА ДАТУ ЦЬОГО ЗВIТУ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА: 
Ми висловлюємо думку щодо повного розкриття Товариством iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника 
та структури власностi Товариства на дату цього аудиту вiдповiдно до вимог встановлених  Положенням про 
форму та змiст структури власностi затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 
року №163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за №768/36390. Ми впевнилися 
в тому, що iнформацiя щодо кiнцевого бенефiцiарного власника та структури власностi Товариства  оприлюднена 
у Єдиному державному реєстрi юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань  
достовiрно та розкрита повно. Вiдомостi у Єдиному державному  реєстрi юридичних осiб, фiзичних осiб
пiдприємцiв та громадських формувань щодо кiнцевого бенефiцiарного власника є вiдкритi для його користувачiв 
та знаходяться у необмеженому (вiльному) доступi. Аудитор впевнився в тому, що вiдомостi про кiнцевих 
бенефiцiарних власникiв та структури власностi Товариства  розкрито повнiстю та достовiрно.  
На основi нашого аудиту нiщо не привернуло нашої уваги, що б змусило нас вважати, що розкрита iнформацiя 
Товариством про кiнцевого бенефiцiарного власника та структури власностi Товариства на дату цього огляду не 
вiдповiдає вимогам встановленим  Положенням про форму та змiст структури власностi затвердженим наказом 
Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року №163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 
08 червня 2021 року за №768/36390 є не повною та не є достовiрною. 
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС": - 
Не є контролером/учасником небанкiвської фiнансової групи; - 
Не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес. 
РОЗКРИТТЯ IНФОРМАЦIЇ ПРО НАЯВНIСТЬ У СУБ'ЄКТА ГОСПОДАРЮВАННЯ 
МАТЕРИНСЬКИХ/ДОЧIРНIХ КОМПАНIЙ 
Аудиторами пiдтверджується, що станом на дату цього аудиторського звiту материнською компанiєю  
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" є ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ПТАХОФАБРИКА СНЯТИНСЬКА НОВА" (код ЄДРПОУ 31673059). Дочiрнi компанiї 
у Товариства - вiдсутнi. 
РОЗКРИТТЯ IНФОРМАЦIЇ ПРО АКТИВИ, ЗОБОВ'ЯЗАННЯ ТА ДОХОДИ, ВИТРАТИ ТОВАРИСТВА 
НЕОБОРОТНI АКТИВИ 
Необоротнi активи Товариства станом на 31.12.2021 року становлять - 4 705,8 тис грн та представленi виключно 
залишковою вартiстю основних засобiв, що становить - 4 705,8 тис грн (первiсна вартiсть - 5 465,9 тис грн, знос - 760,1 тис грн).  
Амортизацiя основних засобiв нараховується iз застосуванням прямолiнiйного методу.  
Iнвентаризацiя основних засобiв проведена станом на 01.12.2021 року згiдно з наказом по пiдприємству i у 
вiдповiдностi до Положення про iнвентаризацiю активiв та зобов'язань, яка затверджена наказом Мiнiстерства 
фiнансiв України 02 вересня 2014  № 879. Пiд час iнвентаризацiї нестач або псування основних засобiв не 
встановлено. При iнвентаризацiї  були виявленi основнi засоби, якi не використовуються, морально та фiзично 
зношенi, та якi були списанi як такi, що не вiдповiдають критерiям оцiнки основних засобiв. 
ОБОРОТНI АКТИВИ 
Оборотнi активи Товариства станом на 31.12.2021 року в сумi 132,6 тис грн представленi дебiторською 
заборгованiстю та грошовими коштами. 
Дебiторська заборгованiсть 
Дебiторська заборгованiсть Товариства станом на 31.12.2021 року складає - 132,2  тис грн та  представленi: - дебiторською заборгованiстю за розрахунками з бюджетом - 125,1 тис грн - iншою поточною дебiторською заборгованiстю у розмiрi - 7,1 тис. грн. 
9 
Грошовi кошти 
Станом на 31 грудня 2021 року залишки грошових коштiв та їх еквiвалентiв на Балансi Товариства складають - 
0,4 тис грн та знаходяться на рахунках у банках. 
Залишки коштiв вiдповiдають банкiвськими виписками та даним бухгалтерського облiку. 
Активи вiдображенi у фiнансовiй звiтностi в цiлому достовiрно та в повнiй мiрi вiдповiдають Нацiональних 
положень (стандартiв) бухгалтерського облiку вiдносно їх визнання, класифiкацiї та оцiнки. 
ЗОБОВ'ЯЗАННЯ I ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ 
Зобов'язання ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" станом на 31.12.2021 року 
складаються з поточних зобов'язання  у загальнiй сумi - 632,2 тис  грн. 
Згiдно iнформацiї зазначеної станом на 31 грудня 2021 року поточна кредиторська заборгованiсть Товариства 
складає - 632,2 тис грн та складається з: 
Поточна кредиторська заборгованiсть:   
31 грудня 2021 р. - 
31 грудня 2020 р. 
22,0 
за товари, роботи, послуги(торгова) 
21,9 - 
за розрахунками з бюджетом - - 
за розрахунками зi страхування 
39,5 - - 
за розрахунками з оплати працi 
0,1 
Iншi поточнi зобов'язання  
0,8 
609,4 
1,1 
Разом 
224,6 
632,2 
Кредиторська заборгованiсть вiдображена в звiтi за собiвартiстю. 
Iнвентаризацiя розрахункiв з кредиторами проводилась Товариством станом на 31 грудня 2021 року. 
287,2 
Аудитором проведено такi основнi процедури та iншi аудиторськi процедури, що вимагають МСА з метою 
формування аудиторського судження:: ознайомлення з облiковою полiтикою на предмет вiдповiдностi вимогам 
НП(С)БО та визначення її адекватностi в конкретних операцiях, одержання та iдентифiкацiя перелiку всiх 
кредиторiв i сум кредиторської заборгованостi, перевiрка первинних документiв, дослiдження методу визначення 
величини кредиторської заборгованостi, дослiдження класифiкацiї кредиторської заборгованостi по строкам, 
перевiрка правильностi вiдображення кредиторської заборгованостi в аналiтичному i синтетичному облiку. 
Результати застосування методiв i процедур пiд час планування та виконання аудиторського завдання й 
аудиторськi докази щодо кредиторської заборгованостi Товариства задокументовано у робочих документах 
аудитора. 
Зобов'язання вiдображенi у фiнансовiй звiтностi в цiлому достовiрно та в повнiй мiрi вiдповiдають Нацiональних 
положень (стандартiв) бухгалтерського облiку вiдносно їх визнання, класифiкацiї та оцiнки. 
ДОХОДИ ТА ВИТРАТИ 
Вiдповiдно до Звiту про фiнансовi результати Товариство протягом 2021 року  отримано чистий дохiд вiд 
реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг) у розмiрi 332,3 тис грн. 
Вiдповiдно до Звiту про фiнансовi результати Товариство протягом 2021 року  собiвартiсть реалiзованої продукцiї 
(товарiв, робiт, послуг) за 2021 рiк склала - 262,6 тис грн. 
Вiдповiдно до Звiту про фiнансовi результати iншi операцiйнi витрати Товариства протягом 2021 року склали - 
567,3 тис грн.  
Вiдповiдно до Звiту про фiнансовi результати iншi витрати Товариства протягом 2021 року склали 345,6 тис грн. 
Таким чином, Товариством за 2021 рiк отримано чистий фiнансовий результат у виглядi збитку у розмiрi - 842,8 
тис грн, щодо наявностi яких аудитор отримав впевненiсть, провiвши необхiднi аудиторськi процедури та 
зiбравши вiдповiднi докази.  
10 
11 
 
Аудитор пiдтверджує дотримання вимог Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку та чинного 
законодавства України щодо формування та  облiку доходiв та витрат Товариства. 
 
ВIДПОВIДНIСТЬ РОЗМIРУ СТАТУТНОГО КАПIТАЛУ УСТАНОВЧИМ ДОКУМЕНТАМ АБО 
IНФОРМАЦIЇ З ЄДИНОГО ДЕРЖАВНОГО РЕЄСТРУ ЮРИДИЧНИХ ОСIБ, ФIЗИЧНИХ ОСIБ - 
ПIДПРИЄМЦIВ ТА ГРОМАДСЬКИХ ФОРМУВАНЬ 
Аудиторами пiдтверджується дотримання вимог порядку формування Статутного капiталу; правильнiсть 
вiдображення в облiку внескiв до Статутного капiталу; порядок ведення аналiтичного облiку рахунку 40 
"Зареєстрований (Статутний) капiтал".  
За отриманою редакцiєю Статуту ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" 
Затверджений ПРАТ "АГРОТЕХСЕРВIС" № 1 вiд 27 квiтня 2017 року статутний капiтал Товариства 
зареєстровано у розмiрi 8 894,20 грн (Вiсiм тисяч вiсiмсот дев'яносто чотири гривень 20 копiйок), який подiлений 
на 88 942 штук простих iменних акцiй, номiнальною вартiстю 0,10 грн (Нуль гривень десять копiйок) кожна.  
Акцiї Товариства Кiлькiсть акцiй(шт.) Номiнальна вартiсть 
акцiй(грн.) 
Частка у Статутному 
капiталi(%) 
Простi iменнi 88 942 0,10 100 
Розподiл часток мiж акцiонерами сформовано наступним чином: 
№ 
пп. Назва акцiонерiв Кiлькiсть 
акцiй, шт. 
Сума, тис. 
грн. 
Частка у 
статутному 
фондi, % 
1. 
ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ПТАХОФАБРИКА 
СНЯТИНСЬКА НОВА"  
Мiсцезнаходження: 78100, Iвано-Франкiвська обл., 
Городенкiвський р-н, мiсто Городенка, вул.Винниченка 
Володимира, будинок 164 
66 959 6 695,90 75,28 
2. IНШI АКЦIОНЕРИ ТОВАРИСТВА ВIДПОВIДНО 
ДО РЕЄСТРУ 
21 983 2 198,30 24,72 
РАЗОМ 88 942 8 894,20 100,00 
 
Станом на 31.12.2021 року величина зареєстрованого(пайового) капiталу згiдно з даними фiнансової 
звiтностi (якi аудитор пiдтверджує) наступна:  
? Зареєстрований статутний капiтал - 8,9 тис  грн; 
? Сплачений статутний капiтал - 8,9 тис грн; 
? Неоплачений капiтал - вiдсутнiй. 
Станом на 01.01.2021 року непокритий збиток становив - 784,2 тис грн, станом на 31.12.2021 року 
непокритий збиток становить - 1 367,0 тис грн. Таким чином, структура власного капiталу Товариства наступна: 
Структура власного капiталу Товариства: 
Стаття Балансу Код 
рядка 
На початок звiтного 
року, тис грн. 
На кiнець звiтного 
року, тис грн. 
Зареєстрований (пайовий) капiтал 1400 8,9 8,9 
Внески до незареєстрованого статутного 
капiталу 1401 - - 
Капiтал у дооцiнках 1405 - - 
Додатковий капiтал 1410 5 820,8 5 560,8 
Емiсiйний дохiд 1411 - - 
Накопиченi курсовi рiзницi 
1412 - - 
Резервний капiтал 
1415 
3,5 
Нерозподiлений прибуток(непокритий 
збиток) 
3,5 
1420 
(784,2) 
(1 367,0) 
Неоплачений капiтал 
1425 - 
Вилучений капiтал - 
1430 - 
Iншi резерви - 
1435 - 
Усього - 
1495 
5 049,0 
4 206,2 
Ми висловлюємо думку щодо вiдповiдностi розмiру статутного капiталу установчим документам та iнформацiї з 
Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань. 
IНФОРМАЦIЯ ПРО НАЯВНIСТЬ ПОДIЙ ПIСЛЯ ДАТИ БАЛАНСУ, ЯКI НЕ ЗНАЙШЛИ 
ВIДОБРАЖЕННЯ У ФIНАНСОВIЙ ЗВIТНОСТI, ПРОТЕ МОЖУТЬ МАТИ СУТТЄВИЙ ВПЛИВ НА 
ФIНАНСОВИЙ СТАН ТОВАРИСТВА 
Аудитори дослiдили iнформацiю про наявнiсть подiй пiсля дати балансу, якi не знайшли вiдображення у 
фiнансовiй звiтностi, проте можуть мати суттєвий вплив на фiнансовий стан Товариства. 
Наприкiнцi лютого 2022 року розпочалася вiйськова агресiя росiйської Федерацiї проти  України, у зв'язку з чим, 
24 лютого 2022 Президентом України було видано Указ про введення та запровадженням в Українi вiйськового 
стану.  
Подiї пiсля звiтного перiоду подiляються на подiї, якi свiдчать про умови, що iснували на кiнець звiтного перiоду 
та вимагають коригування пiсля звiтного перiоду, та подiї, якi свiдчать про умови, що виникли пiсля звiтного 
перiоду, отже не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду. Подiї, що вiдбуваються пiсля дати балансу i 
вказують на умови, що виникли пiсля цiєї дати, не потребують коригування статей фiнансових звiтiв.  
Оскiльки вторгнення в Україну вiдбулося наприкiнцi лютого 2022 року, це подiя, яка не вимагає коригування 
пiсля звiтного перiоду.  
Проте, аудитор зазначає, що Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в умовах вiйни та вiйськового стану, 
фiнансово-економiчної кризи та iснуванням факторiв, що можуть вплинути на дiяльнiсть Товариства, оскiльки 
подальший розвиток, тривалiсть та вплив вiйни неможливо передбачити - дiяльнiсть Товариства супроводжується 
ризиками. 
Вплив вiйни та подiї, якi тривають в Українi, а також їхнє остаточне врегулювання неможливо передбачити з 
достатньою вiрогiднiстю i вони можуть негативно вплинути на економiку України та операцiйну дiяльнiсть 
Товариства. 
Передбачити масштаби впливу ризикiв на майбутнє дiяльностi Товариства на даний момент з достатньою 
достовiрнiстю неможливо. 
IНФОРМАЦIЯ ПРО ПОВ'ЯЗАНИХ ОСIБ 
Вiдповiдно до вимог МСА 550 "Пов'язанi особи" аудитори звертались до управлiнського персоналу  iз запитом 
щодо надання списку пов'язаних осiб  та, за наявностi таких осiб, характеру  операцiй з ними, а також провели 
достатнi аудиторськi процедури, незалежно вiд наданого запиту з метою впевненостi щодо наявностi або 
вiдсутностi таких операцiй.  
До пов'язаних сторiн або операцiй з пов'язаними сторонами згiдно з  МСБО 24  належать:  
? пiдприємства, якi прямо або опосередковано контролюють або перебувають пiд контролем, або ж 
перебувають пiд спiльним контролем разом з Товариством; 
? асоцiйованi компанiї; 
? спiльнi пiдприємства, у яких Товариство  є контролюючим учасником; 
? члени провiдного управлiнського персоналу Товариства; 
? близькi родичi особи, зазначеної вище; 
? компанiї, що контролюють Товариство, або здiйснюють суттєвий вплив. 
Протягом 2021 року пов'язаними особами Товариства були: 
12 
Найменування акцiонерiв 
ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ПТАХОФАБРИКА 
СНЯТИНСЬКА НОВА"  
Мiсцезнаходження: 78100, Iвано-Франкiвська обл., 
Городенкiвський р-н, мiсто Городенка, вул.Винниченка 
Володимира, будинок 164 
Кiлькiсть 
акцiй, шт 
Сума (грн.) 
Вiдсоток у 
статутному 
капiталi 
66 959 
IНШI АКЦIОНЕРИ ТОВАРИСТВА ВIДПОВIДНО 
ДО РЕЄСТРУ 
6 695,90 
75,28 
21 983 
Всього: 
88 942 
2 198,30 
24,72 
8 894,20 
Посадовi особи, що мають вплив на прийняття управлiнських рiшень:  
Керiвник - Форостяна Ольга Миколаївна (Наказ № 1-к вiд 22 квiтня 2019 року) 
100,00 
Протягом 2021 року операцiї з пов'язаними сторонами здiйснювалися в рамках звичайної господарської 
дiяльностi Товариства. Станом на 31 грудня 2021 року дебiторська та кредиторська заборгованостi з пов'язаними 
сторонами - вiдсутнi. 
IНФОРМАЦIЯ ЩОДО IНШОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ВIДПОВIДНО ДО ЗАКОНIВ УКРАЇНИ ТА 
НОРМАТИВНО-ПРАВОВИХ АКТIВ  
Перевiрка iншої фiнансової iнформацiї проводилась на пiдставi МСА 720 "Вiдповiдальнiсть аудитора щодо iншої 
iнформацiї в документах, що мiстять перевiрену аудитором фiнансову звiтнiсть". Для отримання розумiння 
наявностi суттєвої невiдповiдностi або викривлення фактiв мiж iншою iнформацiєю та перевiреною аудиторами 
фiнансовою звiтнiстю виконувались аудиторами запити до управлiнського персоналу Товариства та аналiтичнi 
процедури. Суттєвих невiдповiдностей мiж фiнансовою звiтнiстю, що пiдлягала аудиту та iншою iнформацiєю не 
встановлено. 
РОЗКРИТТЯ IНФОРМАЦIЇ У ВIДПОВIДНОСТI ДО  ЧАСТИНИ ТРЕТЬОЇ СТАТТI 127 ЗАКОНУ 
УКРАЇНИ "ПРО РИНКИ КАПIТАЛУ ТА ОРГАНIЗОВАНI ТОВАРНI РИНКИ": 
Аудитор ознайомився з iнформацiєю, що наведена у Звiтi про управлiння складеного вiдповiдно до  Закону 
України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 р. Аудитор зазначає, що 
iнформацiя наведена у цьому Звiтi про управлiння представлена користувачам з метою достовiрного уявлення 
про результати дiяльностi пiдприємства, перспективи його розвитку, зокрема, про основнi ризики й 
невизначеностi дiяльностi та дiї керiвництва вiдповiдно до заявлених стратегiчних планiв розвитку компанiї.  
Ця думка складена за вимогами та у вiдповiдностi до Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi 
ринки" вiд 23.02.2006 № 3480-IV з наступними змiнами та доповненнями, Мiжнародних  стандартiв контролю 
якостi, аудиту, огляду, iншого надання впевненостi та супутнiх послуг, виданих Радою з Мiжнародних стандартiв 
аудиту та надання впевненостi (РМСАНВ), Рiшення Аудиторської палати України №9 вiд 13.03.2019 року "Про 
затвердження Рекомендацiй з аудиторської практики за результатами проведення круглого столу на тему "Новi 
вимоги до аудиторського звiту" (частина 2 питання 2.3.2)  та  з урахуванням  iнших нормативних актiв, що 
регулюють дiяльнiсть учасникiв Фондового ринку.  
Ми перевiрили iнформацiю зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО 
ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" складеного на 31 грудня 2021 року за 2021 рiк, а саме: 
? щодо зазначених посилань на внутрiшнi документи ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО 
ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" з органiзацiї корпоративного управлiння ; 
? щодо наявних пояснень у разi наявностi вiдхилень вiд положень Кодексу корпоративного 
управлiння; 
? щодо наведеної iнформацiї про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) ПРИВАТНОГО 
АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" та щодо iнформацiї про прийнятi на цих 
зборах рiшення; 
? щодо зазначеної iнформацiї про персональний склад наглядової ради та колегiального виконавчого 
органу  ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "АГРОТЕХСЕРВIС" , iнформацiї про 
проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшеннях. 
Ми пiдтверджуємо зазначену iнформацiю, щодо вище  вказаних питань. 

4. Твердження щодо річної інформації
Рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента, промiжний звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї вiдповiдно до частини четвертої статтi 40-1 Закону України "Про цiннi папери та фондовий ринок". 
Iнформацiя щодо осiб, заiнтересованих у вчиненнi товариством правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставин, iснування яких створює заiнтересованiсть, вiдсутня; 
- iнформацiя про загальну кiлькiсть голосуючих акцiй - 66 959 шт., та кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено - 0 шт., а також кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - 0 шт.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
немає

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
немає

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Товариство є самостiйним суб'єктом господарювання, має самостiйний баланс, поточний та iншi рахунки в установах банкiв, печатку iз своїм найменуванням, фiрмовi бланки. Товариство здiйснює свою господарську дiяльнiсть з метою отримання прибутку, вiдповiдає за результати своєї дiяльностi та виконання зобов'язань перед постачальниками, споживачами, бюджетом, банками, забезпечує потреби юридичних осiб i населення в продукцiї (роботах, послугах) з високими споживчими властивостями i якiстю.
Подальший розвиток Товариства визначається його здатнiстю самостiйно пiдтримувати свою поточну i перспективну платоспроможнiсть в умовах нестабiльностi навколишнього оточення i пiдприємницького ризику. Для цього важливим є правильний вибiр економiчних орiєнтирiв i вмiння своєчасно досягати поставлених цiлей. З цiєю метою Товариство здiйснює стратегiчну оцiнку перспектив свого розвитку, яка вiдображала б майбутнє сучасних господарських, фiнансових та iнвестицiйних управлiнських рiшень.
З позицiй стратегiчного управлiння вiрогiднi перспективи подальшого розвитку Товариства полягають у збiльшеннi поточної прибутковостi використання виробничого потенцiалу, пiдвищеннi самоорганiзацiї Товариства, що забезпечить постiйне зростання власного капiталу Товариства. 
Пiдприємство знаходиться в процесi реорганiзацiї.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв емiтентом в звiтному перiодi не проводилося.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Товариством не проводиться дiяльнiсть, яка має ознаки ризикової фiнансової дiяльностi. Вiдтак Товариством не проводиться страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Пiдприємство схильне до кредитного ризику, який виражається як ризик того, що контрагент- дебiтор не буде здатний в повному обсязi i в певний час погасити свої зобов'язання. Кредитний ризик регулярно контролюється. Управлiння кредитним ризиком здiйснюється, в основному, за допомогою аналiзу здатностi контрагента сплатити заборгованiсть. Пiдприємство укладає угоди виключно з вiдомими та фiнансово стабiльними сторонами. Кредитний ризик стосується дебiторської заборгованостi. Дебiторська заборгованiсть регулярно перевiряється на iснування ознак знецiнення, створюються резерви пiд знецiнення за необхiдностi.
Крiм зазначених вище, суттєвий вплив на дiяльнiсть Товариства можуть мати такi зовнiшнi ризики, як:
- нестабiльнiсть, суперечливiсть законодавства;
- непередбаченi дiї державних органiв;
- нестабiльнiсть економiчної (фiнансової, податкової, зовнiшньоекономiчної i iн.) полiтики;
- непередбачена змiна кон'юнктури внутрiшнього i зовнiшнього ринку;
- непередбаченi дiї конкурентiв.

Фінансова звітність
малого підприємництва
КОДИ	
Дата (рік, місяць, число)	2022.01.01	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "АГРОТЕХСЕРВIС"	за ЄДРПОУ	03766458	
Територія	 	за КАТОТТГ	UA71080150010077910	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Надання в оренду й експлуатацію  власного чи орендованого нерухомого майна	за КВЕД	68.20	
Середня кількість працівників, осіб: 36
Одиниця виміру: тис.грн. з одним десятковим знаком
Адреса, телефон: 19000, Сумська обл., Канiвський р-н, Канiв,  Енергетикiв, 245, (04736) 3-92-44

1. Баланс
на 31.12.2021 p.
Форма №1-м
Код за ДКУД	1801006	
Актив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0	0	
    Первісна вартість	1001	0	0	
    Накопичена амортизація	1002	(0)	(0)	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	5314,9	4705,8	
    первісна вартість	1011	5866,7	5465,9	
    знос	1012	(551,8)	(760,1)	
Довгострокові біологічні активи 	1020	0	0	
Довгострокові фінансові інвестиції	1030	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	5314,9	4705,8	
II. Оборотні активи				
Запаси:	1100	0	0	
    у тому числі готова продукція	1103	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Дебіторська заборгованість за товари, роботи, послуги	1125	0	5,9	
Дебіторська заборгованість за розрахунками з бюджетом	1135	1,8	125,1	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	18,7	7,1	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	0,8	0,4	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Інші оборотні активи	1190	0	0	
Усього за розділом II	1195	21,3	132,6	
III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	5336,2	4838,4	

Пасив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	8,9	8,9	
Додатковий капітал	1410	5820,8	5560,8	
Резервний капітал	1415	3,5	3,5	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-784,2	1367	
Неоплачений капітал	1425	(0)	(0)	
Усього за розділом I	1495	5049	4206,2	
II. Довгострокові зобов`язання, цільове фінансування та забезпечення	1595	0	0	
III. Поточні зобов'язання				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за: довгостроковими зобов'язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	21,9	22	
    розрахунками з бюджетом	1620	0	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	0,1	0	
    розрахунками з оплати праці	1630	1,1	0,8	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Інші поточні зобов'язання	1690	224,6	609,4	
Усього за розділом III	1695	287,2	632,2	
IV. Зобов'язання, пов'язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Баланс	1900	5336,2	4838,4	
Примітки: Сумарна дебiторська заборгованiсть на кiнець року становить  132,2   тис.грн.

2. Звіт про фінансові результати
за 2021 рік
Форма №2-м
Код за ДКУД	1801007	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	332,3	392,7	
Інші операційні доходи	2120	0	0	
Інші доходи	2240	0	0	
Разом доходи (2000 + 2120 + 2240)	2280	332,3	392,7	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	(262,6)	(287,1)	
Інші операційні витрати	2180	(567,3)	(652,4)	
Інші витрати	2270	(345,2)	(0)	
Разом витрати (2050 + 2180 + 2270)	2285	(1175,1)	(939,5)	
Фінансовий результат до оподаткування (2280 - 2285)	2290	-842,8	-546,8	
Податок на прибуток	2300	(0)	(0)	
Чистий прибуток (збиток) (2290 - 2300)	2350	-842,8	-546,8	
Примітки: Збиток на кiнець року становить  842,8  тис.грн. за рахунок основної дiяльностi 

Керівник				Форостяна Ольга Миколаївна

Головний бухгалтер			немає